
Zápis ze společného jednání Výboru pro životní prostředí 
a infrastrukturu ZMČ Praha 10

a Výboru pro strategické investice a veřejné zakázky, 
které se konalo dne 22. 5. 2019, v budově ÚMČ Praha 10

Přítomni členové VŽPI: Ing. Milan Maršálek, Ing. Roman Bulíček, Ing. Miroslav Kos, Ing. Viktor 
Lojík, Mgr. Denisa Stonáčková, Bc. Matěj Štěpánek

Omluveni členové VŽPI: Jaroslav Štěpánek, MBA

Neomluveni členové VŽPI: -—

Tajemník VŽPI: Bc. Martin Pecánek

Přítomni členové výboru VSIVZ: Ing. Ivan Mikoláš, Karel Duchek, JUDr. Radmila Klesiová, Ing.
Miroslav Kos, Ing. Tomáš Pek, S. E., doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph. D., Mgr. Denisa

Stonáčková
Omluveni členové výboru: -—

Neomluveni členové výboru: —

Tajemník VSIVZ: Ing. Filip Koucký

Hosté: Ing. Jana Komrsková, Mgr. Kamil Polách, Mgr. Tomáš Rydvan, Ing. Roman Březina 

Zaznamenala: Bc. Ing. Jana Hejná

Jednání VŽPI bylo zahájeno v 15:09 hodin a VSIVZ v 15.12 hodin.

Program:

1) Organizační záležitosti

2) Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 

a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10

(neveřejný bod jednání z důvodu projednání detailů z dokumentace pro veřejnou 

zakázku - projednání proběhne na společném jednání VŽPI a VSI-VZ Výboru pro 

strategické investice a veřejné zakázky)

3) Různé + iniciativní návrhy členů VŽPI a VSIVZ



Popis průběhu jednání

1) Organizační záležitosti

Pan Štěpánek, MBA byl zjednání omluven.

Ověřovatelem zápisu za VŽPI ze společného jednání VŽPI a VSIVZ byl odsouhlasen pan Ing. 
Viktor Lojík.

Hlasování VŽPI: pro 6 proti 0, zdržel se 0

Program byl schválen dle navržené pozvánky.

Hlasování VŽPI: pro 6, proti 0, zdržel se 0

Ověřovatelem zápisu za VSIVZ ze společného jednání VŽPI a VSIVZ byl odsouhlasen pan Ing. 
Miroslav Kos.

Hlasování VSIVZ: pro 6 proti 0, zdržel se 0

Program byl schválen dle navržené pozvánky.

Hlasování VSIVZ: pro 6, proti 0, zdržel se 0

2) Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků a svoz 
odpadkových košů na území MČ Praha 10

(neveřejný bod jednání z důvodu projednání detailů z dokumentace pro veřejnou zakázku - 
projednání proběhne na společném jednání VŽPI a VSI-VZ Výboru pro strategické investice a 
veřejné zakázky)

V 15:13 hodin přišel Ing. Pek, S. E.

Předsedové výboru zahájili jednání. Ing. Maršálek přivítal 1. místostarostku Ing. Komrskovou, 
Ing. Březinu a Mgr. Polácha z OBN a Mgr. Rydvana z právní kanceláře, která spolupracovala 
s MČ na zadávací dokumentaci. Dle změny jednacího řádu výboru je nutné vystoupení nečlenů 
schválit. Následně proběhlo hlasování.

Hlasování VŽPI: pro 6, proti 0, zdržel se 0

Hlasování VSIVZ: pro 7, proti 0, zdržel se 0

Ing. Pek, S. E. poukázal na prezenční listinu, která zároveň obsahovala prohlášení o 
mlčenlivosti. Zmínil, že by bylo vhodnější rozdělit dokument na dvě samostatné části, 
přepracování však odmítl.

Ing. Maršálek zopakoval informaci z minulého jednání o prodloužení termínu k prostudování 
v zastupitelských klubech.



Ing. Lojík oponoval, že k prostudování nedošlo z důvodu zachování mlčenlivosti.

Mgr. Stonáčková dodala, že na její dotaz bylo projednání v klubech povoleno, s předpokladem 
upozornění na mlčenlivost členům klubů.

Ing. Mikoláš s Mgr. Stonáčkovou souhlasil. A shrnul společně s Ing. Maršálkem, že informace 
ke způsobu projednání v zastupitelských klubech (s ohledem na mlčenlivost) byla na minulém 
jednání zmíněna.

JUDr. Kleslová se s touto problematikou obrátila na přísedící právníky. Z jejich strany je listina 
v pořádku. Předsedové výborů vyslovili souhlas se sdílením dokumentu v rámci 
zastupitelských klubů.

Ing. Maršálek pokračoval, že nebyla zaznamenána žádná připomínka k věcnému obsahu 
v písemné podobě.

Správa a údržba ploch veřejné zeleně na území MČ Praha 10:

JUDr. Kleslová v klubu problematiku jen nastínila, právě z důvodu zachování mlčenlivosti. 
Zmínila nedostatek v referencích, konkrétně 1 zakázku za 5 let.

Mgr. Polách argumentoval, že ze zákona jsou reference dostatečné a umožní přihlášení 
většímu počtu účastníků.

Mgr. Rydvan doplnil, že se ze zákona jedná o 3 roky a lhůta nebyla prodloužena.

JUDr. Kleslová pokračovala, že za Hnutí Ano 2011 žádá o úpravu na „alespoň 2 zakázky".

Ing. Lojík se dokázal na kritéria ohledně šíře záběru sekaček, následně proběhla diskuse. Záběr 
bude upraven na „0, 4 m - 1 m". Dále se dotázal na formulaci ohledně nabídkové ceny, Mgr. 
Rydvan zodpověděl, že stylizace je doslovně převzata ze zákona.

Ing. Pek, S. E. se dotázal na bod ohledně podání nabídek, dle něhož může každý účastník podat 
pouze 1 nabídku. Navrhl upřesnění, neboť zakázka se skládá ze 3 částí. Mgr. Rydvan 
zodpověděl, že z hlediska zákona je každá část zakázky brána jako samostatná a doplnil, že 
v případě zakázky rozdělené na části se předpokládaná hodnota sčítá.

Ing. Pek, S. E. se dotázal na stropní cenu, Mgr. Rydvan, že nejvyšší přípustná cena lze stanovit, 
nicméně může představovat problém, neboť cenu nelze reálně odhadnout.

Další otázka Ing. Peka, S. E. se týkala výběru formy řízení - otevřená/užší, Ing. Maršálek 
zodpověděl, že výběr byl politické rozhodnutí. Ing. Pek, S. E. oponoval, že materiál prozatím 
nebyl schválen RMČ, proto se nemůže jednat o politické rozhodnutí. Ing. Mikoláš doplnil, že 
se jedná o předklad návrhu. Mgr. Rydvan upřesnil, že užší řízení se skládá ze 2 částí, v první 
části dochází ke sběru žádostí a prokázání kvalifikace a ve druhé podávání nabídek. Otevřená 
forma je pouze jednokolová.

Ing. Pek, S. E. zmínil problematiku vnitrobloků z minulého jednání. Mgr. Polách zodpověděl, že 
v současné době se situace řeší formou mandátních smluv se správcovskými firmami jako 
údržba společných částí. Stávající roční náklady 1 300 000 Kč bez DPH splňují požadavek dle § 
18 odst. 3, zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, do 20% nákladů. Na danou 
soutěž nemá dopad.



Další dotaz Ing. Peka, S. E. se týkal poměrů vah jednotkových položek v modelovém příkladu, 
Bc. Pecánek zodpověděl, že v návrhu jsou položky již používané i nové + vize do budoucna

Ing. Lojík zmínil, zda je zahrnut návrh na změnu úseku sekání trávy (bod jednání z minulého 
zasedání), Bc. Pecánek zodpověděl, že tento model bude experimentálně aplikován pouze na 
vybraných plochách. Na závěr doplnil, že k odvozu posekané trávy dochází vždy a hodlá se 
s tímto nastavením pokračovat.

Ing. Maršálek vyzval členy výborů k podání připomínek k materiálu k následnému hlasování.

JUDr. Kleslová podala připomínku ke článku 5. 4.1., navrhovaná změna:

Kritéria technické kvalifikace splňuje účastník, který v posledních 3 letech realizoval alespoň 
2 významné služby v rozsahu odpovídající dané části VŘ, tj. správa a údržba veřejné zeleně, 
přičemž finanční hodnota každé služby činila minimálně...

Hlasovali pouze členové VSIVZ, členové VŽPI se neztotožnili.

Hlasování VSIVZ: pro 1, proti 0, zdržel se 6

Ing. Lojík zopakoval připomínku ohledně záběru sekaček, Ing. Maršálek přislíbil zohlednění 
v úpravách. Ing. Pek, S. E. a Ing. Mikoláš se ztotožnili.

Byla zopakována připomínka Ing. Peka, S. E. ohledně formulace podání nabídek, Mgr. Rydvan 
přednesl výňatek z článku 2.1.:

„Dodavatel je oprávněn podat nabídku do všech či jen do některé části veřejné zakázky. 
Zadavatel neomezuje počet částí veřejné zakázky, které lze zadat jednomu účastníkovi 
zadávacího řízení. Zadavatel pro vyloučení všech pochyb upozorňuje, že dodavatelé, kteří 
hodlají podat nabídky do více částí veřejné zakázky, jsou povinni podat nabídku a prokázat 
splnění kvalifikace pro každou část veřejné zakázky samostatně."

Pokračování je uvedeno v článku 3. 2.:

Oba předsedové výborů se s tímto ztotožnili a s námětem bude pracováno. Změny budou 
prezentovány na ZMČ.

K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. VŽPI/VSIVZ/a, b, c

Hlasování VŽPl/a: pro 5, proti 0, zdržel se 1

Hlasování VŽPI/b: pro 5, proti 0, zdržel se 1

Hlasování VŽPI/c: pro 5, proti 0, zdržel se 1

Ing. Lojík se zdržel hlasování.

Totéž hlasování provedli členové VSIVZ.

Hlasování VSIVZ/a: pro 5, proti 1, zdržel se 1



JUDr. Kleslová proti, Ing. Pek, S. E. se zdržel hlasování.

Hlasování VSIVZ/b: pro 5, proti 1, zdržel se 1

JUDr. Kleslová proti, Ing. Pek, S. E. se zdržel hlasování.

Hlasování VSIVZ/c: pro 7, proti 0, zdržel se 0

Úklid chodníků a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10:

Ing. Maršálek informoval, že písemné připomínky nebyly obdrženy.

Ing. Pek S. E. měl stejnou připomínku jako u 1. zakázky ohledně upřesnění formulace počtu 
podávání nabídek v bodě 2.1. a 3.2. Předsedové výborů se s tímto ztotožnili.

Ing. Lojík měl připomínku k bodu 5.4.2.:

„Alespoň jedna osoba se SŠ vzděláním v oboru s minimálně 3 letou praxí v oboru úklidu
zpevněných plocha svozu odpadkových košů." - vyškrtnout oboru (u vzdělání)

Bc. Pecánek přislíbil upřesnit výraz „úzký prostor" na dotaz Ing. Lojíka. Jedná se o prostor pod 
1 m.

JUDr. Kleslová zopakovala připomínku z 1. zakázky - upřesnění v bodě 5.4.1. na „alespoň 2"

Hlasování VSIVZ: pro 2, proti 0, zdržel se 5

Ing. Lojík se dotázal na počty osob v seznamu techniků, Bc. Pecánek odpověděl, že bylo 
vycházeno ze zkušeností stávajících firem. Počty byly upraveny na nižší hodnotu.

K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. VŽPI/VSIVZ/d, e, f

Hlasování VSIVZ/d: pro 5, proti 1, zdržel se 1

JUDr. Kleslová proti, Ing. Pek, S. E. se zdržel hlasování.

Hlasování VSIVZ/e: pro 5, proti 1, zdržel se 1

JUDr. Kleslová proti, Ing. Pek, S. E. se zdržel hlasování.

Hlasování VSIVZ/f: pro 7, proti 0, zdržel se 0

Ing. Mikoláš ukončil jednání za VSIVZ v 16:11 hodin.

Totéž hlasování provedli členové VŽPI.

Hlasování VŽPI/d: pro 5, proti 0, zdržel se 1

Hlasování VŽPI/e: pro 5, proti 0, zdržel se 1



Ing. Lojík se zdržel hlasování.

Hlasování VŽPI/f: pro 6, proti 0, zdržel se 0

3) Různé + iniciativní návrhy členů VŽPI

Ing. Maršálek informoval o možnosti návštěvy třídírny plastového odpadu v areálu Pod 
Šancemi, pozvánka přijde e-mailem. Předběžně se přihlásilo lOčlenů. Následně bude 
navazovat VŽPI.

Jednání za VŽPI bylo ukončeno v 16:16 hodin.

Ověřovatel/ Schválil:

Ing. Viktor Lojík Ing. Milan Maršálek - předseda VŽPI

Vyhotovil:

Bc. Martin Pecánek-tajemník VŽPI

Přílohy: přijatá usnesení

prezenční listina

Ověřovatel: Schválil:

Ing. Miroslav Kos'



Vyhotovil:

Ing. Filip Kojjcfä/^ŕaiemník VSIVZ

Přílohy/přijatá usnesení



USNESENÍ Výboru pro životní prostředí a infrastrukturu 

č. VŽPI/VSIVZ/a

ze dne 22. 5. 2019

Výbor pro životní prostředí a infrastrukturu

k bodu Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 
a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10, ze společného zasedání VŽPI a VSIVZ přijímá 
toto usnesení:

VŽPI SCHVALUJE zadávací dokumentaci se změna (viz příloha č. 1 -ZADÁVACÍDOKUMENTACE 
„Správa a údržba ploch veřejné zeleně na území MČ Praha 10")

Usnesení bylo přijato počtem „ 5 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 1 „ hlasů členů výboru.

Ing. Milan Maršálek

předseda výboru pro životní prostředí a infrastrukturu ZMČ P 10



USNESENÍ Výboru pro strategické investice a veřejné zakázky

č. VŽPI/VSIVZ/a

ze dne 22. 5. 2019

Výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

k bodu Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 
a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10, ze společného zasedání VŽPI a VSIVZ přijímá 
toto usnesení:

VSIVZ SCHVALUJE zadávací dokumentaci se změnami (viz příloha č. 1 - ZADÁVACÍ 
DOKUMENTACE „Správa a údržba ploch veřejné zeleně na území MČ Praha 10")

Usnesení bylo přijato počtem „ 5 pro návrh, proti návrhu 1, zdržel se 1 „ hlasů členů výboru.

předseda výboru pro strategické investice a veřejné zakázky ZMČ P 10



USNESENÍ Výboru pro životní prostředí a infrastrukturu

č. VŽPI/VSIVZ/b

ze dne 22. 5. 2019

Výbor pro životní prostředí a infrastrukturu

k bodu Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 
a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10, ze společného zasedání VŽPI a VSIVZ přijímá 
toto usnesení:

VŽPI DOPORUČUJE RMČ Praha 10 ke schválení zadávací dokumentaci veřejné zakázky „Správa 
a údržba ploch veřejné zeleně na území MČ Praha 10" ve znění přílohy 1 tohoto usnesení

Usnesení bylo přijato počtem „ 5 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 1 „ hlasů členů výboru.

Ing. Milan Maršálek

předseda výboru pro životní prostředí a infrastrukturu ZMČ P 10



USNESENÍ Výboru pro strategické investice a veřejné zakázky

č. VŽPI/VSIVZ/b

ze dne 22. 5. 2019

Výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

k bodu Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 
a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10, ze společného zasedání VŽPI a VSIVZ přijímá 
toto usnesení:

VSIVZ DOPORUČUJE RMČ Praha 10 ke schválení zadávací dokumentaci veřejné zakázky 
„Správa a údržba ploch veřejné zeleně na území MČ Praha 10" ve znění přílohy 1 tohoto 
usnesení

Usnesení bylo přijato počtem „ 5 pro návrh, proti návrhu 1, zdržel se 1 „ hlasů členů výboru.

předseda výboru pro strategické investice a veřejné zakázky ZMČ P 10



USNESENÍ Výboru pro životní prostředí a infrastrukturu 

č. VŽPI/VSIVZ/c

ze dne 22. 5. 2019

Výbor pro životní prostředí a infrastrukturu

k bodu Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 
a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10, ze společného zasedání VŽPI a VSIVZ přijímá 
toto usnesení:

VŽPI DOPORUČUJE ZMČ Praha 10 a RMČ Praha 10 zadat zajištění správy a údržby ploch veřejné 
zeleně na území MČ Praha 10 formou otevřeného zadávacího řízení dle zákona č. 134/2016 
Sb., o zadávání veřejných zakázek

Usnesení bylo přijato počtem „ 5 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 1 „ hlasů členů výboru.

Ing. Milan Maršálek

předseda výboru pro životní prostředí a infrastrukturu ZMČ P 10



USNESENÍ Výboru pro strategické investice a veřejné zakázky

č. VŽPI/VSIVZ/c

ze dne 22. 5. 2019

Výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

k bodu Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 
a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10, ze společného zasedání VŽPI a VSIVZ přijímá 
toto usnesení:

VSIVZ DOPORUČUJE ZMČ Praha 10 a RMČ Praha 10 zadat zajištění správy a údržby ploch 
veřejné zeleně na území MČ Praha 10 formou otevřeného zadávacího řízení dle zákona č. 
134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek

Usnesení bylo přijato počtem „ 7 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 0 „ hlasů členů výboru.

předseda výboru pro strategické investice a veřejné zakázky ZMČ P 10



USNESENI Výboru pro životní prostředí a infrastrukturu

č. VŽPI/VSIVZ/d

ze dne 22. 5. 2019

Výbor pro životní prostředí a infrastrukturu

k bodu Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 
a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10, ze společného zasedání VŽPI a VSIVZ přijímá 
toto usnesení:

VŽPI SCHVALUJE zadávací dokumentaci se změnami (viz příloha č. 2 - ZADÁVACÍ 
DOKUMENTACE „Úklid chodníků a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10")

Usnesení bylo přijato počtem „ 5 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 1 „ hlasů členů výboru.

Ing. Milan Maršálek

předseda výboru pro životní prostředí a infrastrukturu ZMČ P 10



USNESENÍ Výboru pro strategické investice a veřejné zakázky

č. VŽPI/VSIVZ/d

ze dne 22. 5. 2019

Výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

k bodu Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 
a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10, ze společného zasedání VŽPI a VSIVZ přijímá 
toto usnesení:

VSIVZ SCHVALUJE zadávací dokumentaci se změnami (viz příloha č. 2 - ZADÁVACÍ 
DOKUMENTACE „Úklid chodníků a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10")

Usnesení bylo přijato počtem „ 5 pro návrh, proti návrhu 1, zdržel se 1 „ hlasů členů výboru.

předseda výboru pro strategické investice a veřejné zakázky ZMČ P 10



USNESENÍ Výboru pro životní prostředí a infrastrukturu

č. VŽPI/VSIVZ/e

ze dne 22. 5. 2019

Výbor pro životní prostředí a infrastrukturu

k bodu Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 
a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10, ze společného zasedání VŽPI a VSIVZ přijímá 
toto usnesení:

VŽPI DOPORUČUJE RMČ Praha 10 ke schválení zadávací dokumentaci veřejné zakázky „Úklid 
chodníků a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10" ve znění přílohy č. 2 tohoto usnesení

Usnesení bylo přijato počtem „ 5 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 1 „ hlasů členů výboru.

Ing. Milan Maršálek

předseda výboru pro životní prostředí a infrastrukturu ZMČ P 10



USNESENÍ Výboru pro strategické investice a veřejné zakázky

č. VŽPI/VSIVZ/e

ze dne 22. 5. 2019

Výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

k bodu Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 
a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10, ze společného zasedání VŽPI a VSIVZ přijímá 
toto usnesení:

VSIVZ DOPORUČUJE RMČ Praha 10 ke schválení zadávací dokumentaci veřejné zakázky „Úklid 
chodníků a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10" ve znění přílohy č. 2 tohoto usnesení

Usnesení bylo přijato počtem „ 5 pro návrh, proti návrhu 1, zdržel se 1 „ hlasů členů výboru.

ig. Ivan Mikoláš

předseda výboru pro strategické investice a veřejné zakázky ZMČ P 10



USNESENÍ Výboru pro životní prostředí a infrastrukturu

č. VŽPI/VSIVZ/f

ze dne 22. 5. 2019

Výbor pro životní prostředí a infrastrukturu

k bodu Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 
a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10, ze společného zasedání VŽPI a VSIVZ přijímá 
toto usnesení:

VŽPI DOPORUČUJE ZMČ Praha 10 a RMČ Praha 10 zadat úklid chodníků a svoz odpadkových 
košů na území MČ Praha 10 formou otevřeného zadávacího řízení dle zákona č. 134/2016 Sb., 
o zadávání veřejných zakázek

Usnesení bylo přijato počtem „ 6 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 0 „ hlasů členů výboru.

Ing. Milan Maršálek 

předseda výboru pro životní prostředí a infrastrukturu ZMČ P 10



USNESENÍ Výboru pro strategické investice a veřejné zakázky

č. VŽPI/VSIVZ/f

ze dne 22. 5. 2019

Výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

k bodu Návrh na vyhlášení veřejných zakázek: správa a údržba veřejné zeleně; úklid chodníků 
a svoz odpadkových košů na území MČ Praha 10, ze společného zasedání VŽPI a VSIVZ přijímá 
toto usnesení:

VSIVZ DOPORUČUJE ZMČ Praha 10 a RMČ Praha 10 zadat úklid chodníků a svoz odpadkových 
košů na území MČ Praha 10 formou otevřeného zadávacího řízení dle zákona č. 134/2016 Sb., 
o zadávání veřejných zakázek

Usnesení bylo přijato počtem „ 7 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 0 „ hlasů členů výboru.

předseda výboru pro strategické investice a veřejné zakázky ZMČ P 10



PREZENČNÍ LISTINA
Městská 
část 
Praha 10

ze společného uzavřeného jednání Výboru pro strategické investice a veřejné 
zakázky {VSIVZ) 

a Výboru pro životní prostředí a infrastrukturu (VŽPI)

dne 22. května 2019 v 15:00 hodin

Všichni přítomní členové výboru prohlašují, že budou zachovávat mlčenlivost o 
skutečnostech, o nichž se dozvědí v souvislosti se svou účastí na jednání a z 
projednávání materiálů.

Ing. Ivan Mikoláš 
předseda VSIVZ - ----------

Karel Duchek 
člen VSIVZ

JUDr. Radmila Kleslová 
člen VSIVZ

Ing. Miroslav Kos 
člen VSIVZ a VŽPI

..
Ing. Tomáš Pek 
člen VSIVZ

c

Doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D. 
člen VSIVZ

Mgr. Denisa Stonáčková 
člen VSIVZ a VŽPI

Ing. Filip Koucký 
tajemník VSIVZ

Ing. Milan Maršálek 
předseda VŽPI //.
Ing. Roman Bulíček 
člen VŽPI

Jaroslav Štěpánek, MBA 
člen VŽPI r J

Bc. Matěj Štěpánek 
člen VŽPI / /
Ing. Viktor Lojík 
člen VŽPI

.. ----------------------- ----------
Bc. Martin Pecánek 
tajemník VŽPI
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Ing. Jana Komrsková
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